
Aanvullende technische vraag BurgerPartij Veldhoven inzake Direct 
duidelijk Deal

Ik vind het vreemd dat ik nergens iets terug kan vinden over deze ondertekening.
Op de website van de gemeente Veldhoven staat niets, terwijl andere gemeenten dit wel 
netjes delen op hun website. Dan weten de burgers het allemaal en niet alleen degenen 
die toevallige berichten op twitter zien.
Ook op de site van de direct duidelijk deal staat Veldhoven niet als deelnemende 
gemeente of als gemeente die bijeenkomsten bezocht hebben.

Is er iets mis gegaan in de communicatie of heeft het andere redenen dat je er nergens 
iets over terug kunt vinden?

Antwoord:
Het klopt dat we hier extern nog geen publiciteit aan hebben gegeven. De reden hiervan 
is dat we de interne startbijeenkomst nog niet heeft plaatsgevonden. Zodra we dat 
hebben gedaan (waarschijnlijk deze maand), zullen we dit ook extern communiceren.

Technische vraag BurgerPartij Veldhoven inzake Direct duidelijk Deal

Beste mensen,

Ik heb een tijdje terug al eens gevraagd wanneer de direct 
duidelijk deal ondertekend zou worden en of wij als 
initiatiefnemer daar bij konden zijn.
Als antwoord kregen wij te horen dat vanwege het vertrek 
van de gemeentesecretaris dit uitgesteld was .

Wethouder Van den Oever gaf onlangs tijdens 
het bijpraatuurtje over Corona aan dat de gemeente er nu 
mee aan de slag ging en dat er opleidingen gingen starten 
Nu lees ik op twitter dat de deal al ondertekend is volgens de 
gemeente Veldhoven (zie bijlage).

De vraag is dan ook.
1. Waarom weten wij niets van deze ondertekening en 

waarom zijn we daar niet voor uitgenodigd?

Met vriendelijke groet 
Rien Luijkx 
Fractievoorzitter BPV
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2 Vind-ik-leuks

Je antwoord tweeten

Antwoord:
De direct duidelijk deal is inderdaad ondertekend. Zoals wij u al in december per mail 
antwoordden, zou de deal ondertekend worden tijdens een startbijeenkomst in februari 
zonder aanwezigheid van raadsleden.

Door het vertrek van de gemeentesecretaris en vervolgens de uitbraak van corona, is de 
aanpak wel iets aangepast: wethouder Van den Oever heeft als bestuurlijk kartrekker de 
deal ondertekend. Verder is het plan van aanpak gemaakt, de taalcoaches hebben de 
basiscursus (via e-learning) gevolgd en ronden volgende week de opleiding tot taalcoach 
af. Daarna gaan we digitaal het startsein geven voor de e-learning in de rest van de 
organisatie.

Goed om te weten: we gaan de e-learning ook beschikbaar stellen voor de 
gemeenteraadsleden en de raadsadviseur/loco-griffier is opgeleid tot taalcoach.




